
Zgierz, dnia 20 lutego 2025 roku 

Mieszkanka Osiedla Chełmy-Łagiewnicka 

Pan Paweł Czekalski 

Przewodniczący Komisji 

Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska 

Po zapoznaniu się z materiałem dotyczącym miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, w 
którym to w tabeli nr 2 zawierającej plany w trakcie opracowania pod pozycją 11 wymieniono plan dla terenu 
położonego pomiędzy ulicami Owocową, Letnią, Chełmską i Łagiewnicką, jestem zobligowana przestawić 

Komisji kilka faktów. 

Uchwała o przystąpieniu do sporządzenia tego planu została podjęta w dniu 27 czerwca 2024 r. na sesji radni 
wskazali Prezydentowi możliwości sfinansowania tego zadania jeszcze w roku 2024. 

W dniu 9 września 2024 r. Prezydent odpowiedział na interpelację radnej Agaty Grzelak - Makowczyńskiej, 
że plan nie będzie realizowany z uwagi na brak środków budżetowych w bieżącym roku. 

W projekcie budżetu na rok 2025 Prezydent nie umieścił wydatków na sporządzenie tego planu. 

Wniosek mieszkańców o wprowadzenie poprawki w tym zakresie nie został uwzględniony. 

Budżet został uchwalony bez zabezpieczenia środków na to zadanie, co uniemożliwia realizację tego planu. 

W dniu 2 grudnia 2024 r. Prezydent odpowiedział na interpelację radnego Pawła Czekalskiego, że 
czasochłonność procedury (i dalsze jej skutki) narazi go, rzekomo, na zarzut niegospodarności. 

Zapytanie ofertowe o koszt i termin wykonania planu zostało wysłane dopiero 17 grudnia 2024 r. 

Odpowiedziały dwie firmy (13 i 14 stycznia 2025 r.) podając zbliżoną kwotę około 60 000 zł brutto i roczny 
czas realizacji zadania. 

Ustalenie tej podstawowej informacji zajęło Prezydentowi ponad pół roku. 

Przedstawione fakty świadczą o tym, że podjęte przez Prezydenta działania, a raczej ich brak, nie pozwalają 
uznać tego planu jako będącego w trakcie opracowywania. 
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